
PROTOKÓŁ NR 3/24
 z posiedzenia Komisji Budżetowo - Gospodarczej

które rozpoczęło się 22 lipca 2024r.

Posiedzenie rozpoczęło się w dniu 22.07.24 o godzinie 14:32, a zakończyło o godz 14:52

Uczestniczyli w nim Członkowie Komisji:
1. Małgorzata Staręga – Przewodnicząca Komisji
2. Honorata Jończak-Cesarz
3. Anna Zagrobelna
4. Monika Wojterek
5. Ewa Pędziwiatr 
6. Andrzej Machnica
7. Mariusz Kubiak
8. Karol Przybylak
9. Kamila Pietraszek

Nieobecni członkowie komisji: Beata Espenschied, Dagmara Rodowicz

Obecni spoza grona Członków Komisji:
1. Tadeusz Cwynar
2. Agata Młodawska
3. Anna Klepacz
4. Łukasz Domurat
5. Ryszard Rzepczyński

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały na V Sesję Rady Miejskiej w Kowarach:
a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kowary.
b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2024 rok.
c) zmieniająca uchwałę nr IV/19/24 Rady Miejskiej w Kowarach z dnia 27 czerwca 2024 r.  w 
sprawie  ustalenia  kierunków  działania  oraz  wdrożenia  polityki  transportowej  zmierzającej  do 
zmniejszenia  emisyjności  transportu  poprzez  ustalenie  polityki  parkingowej  na  terenie  Gminy 
Miejskiej  Kowary  oraz  wprowadzenia  zasad  użytkowania  samochodów  osobowych  w  celu 
ograniczenia lub wyeliminowania komunikacji indywidualnej w centrum miasta Kowary.
4. Sprawy rożne.
5. Zamknięcie posiedzenia komisji.

Ad 1
Posiedzenie Komisji Budżetowo-Gospodarczej otworzyła i przywitała zebranych Przewodnicząca 
p. Małgorzata Staręga.

Ad. 2
Przewodnicząca  przeczytała  porządek  obrad.  Porządek  obrad  został  przyjęty  jednogłośnie,  w 
głosowaniu wzięło udział 9 radnych (9 radnych za).

Ad.3 Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwały na V sesję Rady Miejskiej w Kowarach:
a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kowary.
Przewodnicząca komisji o omówienie projektu uchwały poprosiła Panią Agatę Młodawską.
Po przeprowadzonej  dyskusji  projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie.  W głosowaniu 
wzięło 9 radnych (9 radnych za).

https://kowary.esesja.pl/posiedzenie/56a52fb2-70f4-4#collapse1
https://kowary.esesja.pl/posiedzenie/56a52fb2-70f4-4#collapse2


b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2024 rok.
Przewodnicząca komisji o omówienie projektu uchwały poprosiła Panią Agatę Młodawską, która 
poinformowała,  iż  zmian dokonano z  uwzględnieniem konieczności  zapewnienia  prawidłowego 
finansowania  zadań  realizowanych  przez  Urząd  Miejski  oraz  podległe  jednostki  budżetowe  w 
oparciu o złożone wnioski. 
Po  przeprowadzonej  dyskusji  projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie.  W głosowaniu 
wzięło 9 radnych (9 radnych za)

c) zmieniająca uchwałę nr IV/19/24 Rady Miejskiej w Kowarach z dnia 27 czerwca 2024 r.  w  
sprawie  ustalenia  kierunków  działania  oraz  wdrożenia  polityki  transportowej  zmierzającej  do  
zmniejszenia  emisyjności  transportu  poprzez  ustalenie  polityki  parkingowej  na  terenie  Gminy  
Miejskiej  Kowary  oraz  wprowadzenia  zasad  użytkowania  samochodów  osobowych  w  celu  
ograniczenia lub wyeliminowania komunikacji indywidualnej w centrum miasta Kowary.
Przewodnicząca komisji o omówienie projektu uchwały poprosiła Pana Łukasza Domurat, który 
poinformowała, iż paragraf 3 uchwały Nr IV/19/24 Rady Miejskiej w Kowarach z dnia 27 czerwca 
2024  r.,  w  sprawie  ustalenia  kierunków  działania  oraz  wdrożenia  polityki  transportowej 
zmierzającej  do  zmniejszenia  emisyjności  transportu  poprzez  ustalenie  polityki  parkingowej  na 
terenie Gminy Miejskiej Kowary oraz wprowadzenia zasad użytkowania samochodów osobowych 
w celu ograniczenia lub wyeliminowania komunikacji indywidualnej w centrum miasta Kowary 
ustalał  zakres zadań planowanych do realizacji  w ramach tzw. polityki parkingowej w centrum 
miasta Kowary i realizacji zasad użytkowania samochodów osobowych na terenie Gminy Miejskiej 
Kowary.  Znajdujące  się  w  załączniku  zadania  stanowią  kompetencję  organu  wykonawczego 
(Burmistrz  Miasta  Kowary)  i  mogą  być  realizowane  w  ramach  jego  zarządzeń.  W związku  z 
powyższym nie istnieje konieczność ich zapisywania w treści uchwały Rady Miejskiej. 
Po  przeprowadzonej  dyskusji  projekt  uchwały  został  zaopiniowany pozytywnie.  W głosowaniu 
wzięło 9 radnych (9 radnych za)

Ad.4. Sprawy różne. 
W  sprawach  różnych  głos  zabrał  radny  Mariusz  Kubiak  poruszając  temat  odwiertów  studni 
głębinowych.  Pani  Burmistrz  poinformowała,  iż  trwają  rozmowy  z  właścicielem  terenu  – 
Nadleśnictwem. 
W sprawach różnych zabrała głos również radna Anna Zagrobelna, prosząc o zajęcie się sprawą 
złego stanu technicznego obiektu  „synagogi”.  Pani  Burmistrz  poinformowała,  że  jest  to  obiekt  
prywatny. Właściciel dostał już z nadzoru budowlanego wytyczne, które zaczął realizować, aby 
wyeliminować zagrożenie.

Ad.5 Zamknięcie posiedzenia komisji.
Na tym posiedzenie komisji zakończono.

Protokołowała:                                                     Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Gospodarczej
 Małgorzata Staręga                                                                           Małgorzata Staręga


